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PROTOKÓŁ  Nr XIV / 2015 

sesji Rady Gminy Miedziana Góra 

odbytej w dniu 30 grudnia 2015 r. 

 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Wybór sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie Protokołu Nr XII/15 sesji odbytej w dniu 05.11.15 r. i Nr XIII/15 sesji odbytej w dniu 

10.12.15r. 
6. Sprawozdanie Wójta z działalności za okres między sesjami.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Miedziana Góra uchwalonego uchwałą nr 
XXIII/165/2012 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 28 grudnia 2012 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/339/10 Rady Gminy Miedziana Góra z 
dnia 28 października 2010 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego sołectwa Kostomłoty Pierwsze „Część Wschodnia” na terenie 
gminy Miedziana Góra. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale nr III/8/14 Rady Gminy Miedziana 
Góra z dnia 30.12.2014 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2015 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 
Miedziana Góra na lata 2015 – 2029. 

11. Zapoznanie z uchwałą Nr 108/2015 I Składu Orzekającego RIO w Kielcach  z dnia 11 grudnia 2015 
r. w sprawie opinii o projekcie budżetu gminy na 2016 rok. 

12. Zapoznanie z uchwałą Nr 109/2015 I Składu Orzekającego RIO w Kielcach z dnia 11 grudnia 2015 
r. w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016 – 
2029 Gminy Miedziana Góra. 

13. Zapoznanie z Uchwałą Nr 110/2015 I Składu Orzekającego RIO w Kielcach z dnia 11 grudnia 2015 
r. w sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie uchwały 
budżetowej Gminy Miedziana Góra na 2016 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedziana Góra na lata 
2016 – 2029. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miedziana Góra na 2016 rok. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze w miejscowości Kostomłoty Pierwsze gm. 

Miedziana Góra (ul. Poziomkowa). 
17. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drogom w miejscowości Miedziana Góra gm. 

Miedziana Góra (ul. Mineralna i ul. Galenowa). 
18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2016. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2016 w Gminie Miedziana Góra. 
20. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 2016 – 2018 w 

Gminie Miedziana Góra. 
21. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016 – 2020. 
22. Sprawy różne. 
23. Przyjęcie od radnych interpelacji na piśmie. 
24. Zapytania i wolne wnioski. 
25. Zakończenie sesji. 

 
 
Sesja rozpoczęła się o godz. 12.10 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Miedzianej Górze. 

Obecni według załączonych list obecności, załączniki od nr 1 do nr 3 do protokołu. 
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Ad. 1. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk otworzył XIV sesję Rady Gminy. Powitał imiennie 
zaproszonych na sesję – radnych powiatu kieleckiego Zdzisława Zapałę i Roberta Kaszubę, Wójta, 
Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, Kierowników referatów Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych 
Gminy, Mieszkańców Gminy przybyłych na sesję, Panie i Panów Sołtysów, Panią i Panów Radnych oraz 
wszystkie inne osoby obecne na sesji. 
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że zgodnie z listą obecności na sesji jest 
obecnych 15 radnych, obrady Rady Gminy są prawomocne. 
 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że zgodnie z listą obecności w dniu 
dzisiejszym sekretarzem obrad powinien być radny Wiesław Tokar, który wyraził zgodę.                  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że przez aklamację Rada Gminy wybrała 
sekretarza obrad radnego Wiesława Tokara. 
 
Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  powiedział, że porządek sesji wraz z zawiadomieniem, 
otrzymali wszyscy radni. Spytał, czy są uwagi do porządku sesji. W związku z brakiem uwag poddał pod 
głosowanie porządek obrad. 

          Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, w głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych – 
15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy 
przyjęła porządek obrad jak na stronie 1 protokołu.  

Ad. 5.  

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że protokoły nr XII/15 sesji w dniu 05.11.15 
r. i nr XIII/15 sesji w dniu 10.12.15 r. były wyłożone w sali obrad na godzinę przed rozpoczęciem obrad, są 
ogłoszone na stronie BIP, były przesłane radnym e-mailem celem zapoznania się. Powiedział, że przed 
rozpoczęciem obrad nie wpłynęły uwagi do protokołów. Poddał pod głosowanie przyjęcie ww. protokołów.                                                                                                                              

                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 15 
radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy 
przyjęła ww. protokoły sesji. Następnie udzielił głosu radnemu powiatu Robertowi Kaszubie. 
Radny Powiatu Robert Kaszuba przeprosił, że nie będzie brał udziału w sesji, ale w Gminie Zagnańsk też 
jest sesja i musi być obecny. Następnie powiedział m.in. mija rok i wiele zadań udało się zrealizować. 
Podziękował za współpracę i merytoryczną dyskusję. Obiecał dalszą współpracę w sprawie zamierzeń na 
terenie gminy Miedziana Góra. Wyraził nadzieję, że to co zadecydowano na poprzedniej sesji uda się 
zrealizować w 2016 roku. Złożył życzenia noworoczne. Wspólnie z radnym powiatu Zdzisławem Zapałą są 
orędownikami zamierzeń na terenie Gminy Miedziana Góra. 
 
Ad. 6. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  przedstawił sprawozdanie z działalności od 06.11.15 r. do 30.12.15 r. 
(sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu). Następnie udzielił odpowiedzi na pytania związane ze 
sprawozdaniem. Odpowiedzi udzielali kierownik CSTR Adam Głogowski odnośnie tras rowerowych i 
kierownik ref. IGPOS Wojciech Płaza odnośnie spraw związanych z drogami. 
 
Ad. 7. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Miedziana Góra 
uchwalonego uchwałą nr XXIII/165/2012 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 28 grudnia 2012 r. był 
omówiony na posiedzeniach Komisji. Spytał, czy są jeszcze pytania? W związku z brakiem pytań poprosił o 
odczytanie projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Miedziana Góra 
uchwalonego uchwałą nr XXIII/165/2012 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 28 grudnia 2012 r. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały wraz z 
załączoną Analizą zasadności przystąpienia do sporządzenia zmiany... 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 15 
radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy 
podjęła Uchwałę Nr XIV/102/15 wraz z Analizą.... (stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 
Radny Karczewski Marcin powiedział m.in. zgodnie z naszymi miejscowymi planami zagospodarowania 
przestrzennego nie można budować budynków z dachem płaskim z przeznaczeniem pod działalność 
gospodarczą. W związku z tym wiele firm rezygnuje z działalności na naszym terenie. Należy rozważyć tą 
sprawę i umożliwi ć budowanie budynków z dachem płaskim pod działalność gospodarczą. 
Kier. ref. IGPOS Wojciech Płaza – wniosek można przeanalizować, nie spotkał się z tym, żeby ktoś 
dopytywał o te sprawy. Można rozmawiać z architektami w tej sprawie. 
 
Ad. 8. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XXXVI/339/10 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 28 października 2010 r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania sołectwa Kostomłoty Pierwsze „Część 
Wschodnia” był omówiony na posiedzeniach komisji. Spytał, czy są pytania?  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło powiedział, ze w Kostomłotach Pierwszych była 
sytuacja, potrzeba zaprojektowania wjazdu i wyjazdu z projektowanej drogi równoległej do ul. Podmiejskiej. 
Razem z radnym Marianem Korczyńskim chodzili do ludzi, uzgadniali, bo trzeba to było zrobić szybko. 
Natomiast projektantka zmiany m.p.z.p. stwierdziła, że tego nie można zrobić na obecnym etapie 
projektowania zmiany, bo trzeba będzie od nowa rozpoczynać całą procedurę. Proponują uchwalenie zmiany 
m.p.z.p. Kostomłoty Pierwsze „Część Wschodnia” na obecnym etapie, więc po co radni rozmawiali z 
mieszkańcami? 
Kier. ref. IGPOS Wojciech Płaza powiedział, że do czerwca br. trwały  różne zmiany, później była 
inicjatywa, żeby rozszerzyć strefę planu zagospodarowania przestrzennego, wystąpiono  do firmy 
projektowej. Otrzymano odpowiedź, że możemy to jeszcze ciągnąć przez ok. 2 lata albo zrobić to, co jest 
zaprojektowane, a później rozpocząć nową procedurę planistyczną i wprowadzić nowe zmiany. Starania 
radnych przydadzą się, bo sprawa nie jest zamknięta. 
Sołtys Socha Marek powiedział, że ELBUD nie ma do końca wszystkich uzgodnień i po podjęciu uchwały 
zamknie wszystko i trzeba będzie robić nowe projekty, za które będzie płacić gmina. Jest to niedopatrzenie 
ze strony Gminy. 
Kier. ref. IGPOS Wojciech Płaza – jeżeli mamy do czynienia z niezdecydowaniem,  co chcemy zrobić to 
firma chce zamknąć tą sprawę, bo trwa to już wiele lat. Była decyzja Zastępcy Wójta Jarosława Wałka, że 
zamykamy na takim etapie. 
Radny Korczyński Marian  – etapy od 1 do 3 są uzgodnione i można wyłożyć do publicznego wglądu, dać 
zlecenie na opracowanie planu etap 4, natomiast etap 5 jest uchwalony. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk zamknął dyskusję i poprosił o odczytanie projektu 
uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XXXVI/339/10 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 28 października 2010 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania sołectwa Kostomłoty Pierwsze „Część Wschodnia” na 
terenie gminy Miedziana Góra. 
 Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały wraz z 
załącznikiem graficznym. 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 15 
radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 4 głosy „wstrzymujące się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy 
podjęła Uchwałę Nr XIV/103/15 wraz z załącznikiem graficznym (stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 
 
Ad. 9. 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk wyjaśniła, że proponowane zmiany w budżecie gminy zostały opisane 
w uzasadnieniu do projektu uchwały i omówiła te zmiany po stronie dochodów i wydatków. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 
zmian w uchwale Nr III/8/2014 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 30.12.2014 roku w sprawie uchwalenia 
budżetu gminy na 2015 rok. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały wraz z 
załącznikami. 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 15 
radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy 
podjęła Uchwałę Nr XIV/104/15 wraz z załącznikami (stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 
 
Ad. 10. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w sprawie zmian w 
wieloletniej prognozie finansowej Gminy Miedziana Góra na lata 2015 - 2029, był omówiony na 
posiedzeniach komisji. Spytał, czy są pytania? W związku z brakiem pytań poprosił o odczytanie projektu 
uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w 
wieloletniej prognozie finansowej Gminy Miedziana Góra na lata 2015 – 2029. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały wraz z 
załącznikami. 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 15 
radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy 
podjęła Uchwałę Nr XIV/105/15 wraz z załącznikami (stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 
 
Ad. 11.  
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk zapoznała z treścią Uchwały Nr 108/2015 I Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 11 grudnia 2015 r. w sprawie opinii o projekcie 
uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016 – 2029 Gminy Miedziana Góra (ksero 
stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 
 
Ad. 12. 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk zapoznała z treścią Uchwały Nr 109/2015 I Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 11 grudnia 2015 r. w sprawie opinii o projekcie budżetu 
Gminy Miedziana Góra na 2016 rok (ksero stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 
 
Ad. 13. 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk zapoznała z treścią Uchwały Nr 110/2015 I Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 11 grudnia 2015 r. w sprawie możliwości sfinansowania 
deficytu budżetu planowanego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Miedziana Góra na 2016 rok (ksero 
stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 
 
Ad. 14. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w sprawie wieloletniej 
prognozy finansowej gminy na lata 2016 – 2029 był omawiany na posiedzeniach komisji. Spytał, czy są 
jeszcze pytania? 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Promocji Gminy Marcin Karczewski powiedział, że na 
posiedzeniu komisji nie było rozstrzygnięcia w sprawie przeznaczenia kwoty 7 tys. zł na Centrum Kultury i 
Czytelnictwa w Miedzianej Górze – opracowanie studium, w związku z tym stawia wniosek do Rady Gminy 
–  „zdjąć kwotę 7 tys. zł zapisaną w 2016 r. na Centrum Kultury i Czytelnictwa w Miedzianej Górze.” 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  poddał pod głosowanie - kto jest za przyjęciem ww. 
wniosku radnego Marcina Karczewskiego. 
                         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 15 
radnych – 0 głosów „za”, 10 głosów „przeciw” i 5 głosów „wstrzymujących się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie 
przyjęła ww. wniosku radnego Marcina Karczewskiego. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miedziana Góra na lata 2016 – 2029. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały wraz z 
załącznikami. 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 15 
radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy 
podjęła Uchwałę Nr XIV/106/15 wraz z załącznikami (stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 
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Ad. 15. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu gminy na 2016 r. był omawiany na posiedzeniach komisji. Porównując budżet na 2016 rok do 
budżetu w 2015 r. to można stwierdzić, że są wyższe wydatki bieżące natomiast dochody nie są wyższe. Na 
pewne wydatki nie mamy wpływu. W ciągu roku musimy uważać na wydatki bieżące i mieć je pod kontrolą. 
Budżet nie zadawala wszystkich, bo chcielibyśmy więcej inwestycji. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Promocji Gminy Marcin Karczewski powiedział, że  
stawia wniosek – w projekcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2016 rok, w § 14 skreślić 
pkt 2 o treści „dokonywania zmian w planie wydatków na zadania inwestycyjne roczne w ramach działu” i 
numery punktów 3, 4 i 5 zmienić na nr 2, 3 i 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  poddał pod głosowanie ww. wniosek radnego Marcina 
Karczewskiego. 
              Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych 
– 7 głosów „za”, 6 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się.  
             Po przeliczeniu głosów Sekretarz obrad poprosił o reasumpcję głosowania ponieważ brakuje 1 głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk przeprowadził reasumpcję głosowania. 
                         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 15 
radnych – 8 głosów „za”, 6 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy 
przyjęła ww. wniosek radnego Marcina Karczewskiego i nastąpi zmiana zapisu w § 14 projektu uchwały w 
sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2016 rok. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Promocji Gminy Marcin Karczewski powiedział, że 
Komisja pozytywnie opiniuje projekt budżetu gminy na 2016 rok. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu gminy na 2016 rok, z dokonana zmianą zapisu § 14. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały wraz z 
załącznikami. 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 15 
radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy 
podjęła Uchwałę Nr XIV/107/15 wraz z załącznikami  (stanowi załącznik nr 13 do protokołu).  
Następnie ogłosił 15 min. przerwy w obradach (godz. 13.30 – 13.45). 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk wznawiając obrady po przerwie udzielił głosu Panu 
Eugeniuszami Tylkowskiemu. 
Pan Eugeniusz Tylkowski powiedział m.in. klub szachowy nie posiada środków finansowych i jeżeli nie 
będzie dofinansowania z budżetu gminy to musi zakończyć działalność. Działalność klubu jest bardzo 
potrzebna, bo ma wpływ na rozwój umysłowy dzieci i młodzieży, gra w szachy ma wpływ na sprawność 
umysłową i koncentrację. Dzieci, które grają w szachy nie mają  problemów z nauką, osiągnęły duże wyniki 
w grze w szachy i szkoda byłoby zaniechać działalności klubu szachowego. Poprosił o wsparcie finansowe. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek popiera działalność klubu szachowego, bo dzieci mają 
dużo radości i chętnie uczą się gry w szachy. 
Kier. CSTiR Adam Głogowski powiedział, że nie ma żadnego zagrożenia dla działalności Klubu 
Szachowego. Mają wsparcie, będą przeprowadzone działania celem uporządkowania działalności tego 
klubu. Chodzi, żeby działalność była w jednym miejscu np. w budynku Centrum Sportu, Turystyki i 
Rekreacji w Kostomłotach Drugich, ale są jeszcze dyskusje i będzie to doprecyzowane. 
 
Ad. 16. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w sprawie nadania 
nazwy drodze ul. Poziomkowa w Kostomłotach Pierwszych był omówiony na posiedzeniach komisji. Czy są 
pytania? W związku z brakiem pytań poprosił o odczytanie projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 
drodze w miejscowości Kostomłoty Pierwsze gm. Miedziana Góra.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały wraz z 
załącznikiem graficznym. 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 15 
radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy 
podjęła Uchwałę Nr XIV/108/15 z załącznikiem graficznym (stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 
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Ad. 17. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w sprawie nadania 
nazwy drogom ul. Mineralna i ul. Galenowa w Miedzianej Górze był omówiony na posiedzeniach komisji. 
Czy są pytania? W związku z brakiem pytań poprosił o odczytanie projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 
drogom w miejscowości Miedziana Góra gm. Miedziana Góra 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały wraz z 
załącznikiem graficznym. 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 15 
radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy 
podjęła Uchwałę Nr XIV/109/15 z załącznikiem graficznym (stanowi załącznik nr 15 do protokołu). 
 
Ad. 18. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2016 był omówiony 
na posiedzeniach komisji, czy są pytania? W związku z brakiem pytań poprosił o odczytanie projektu 
uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2016. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały wraz z 
załącznikiem. 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 15 
radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy 
podjęła Uchwałę Nr XIV/110/15 (stanowi załącznik nr 16 do protokołu). 
 
Ad. 19. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2016 w Gminie Miedziana Góra był omówiony na 
posiedzeniach komisji, czy są pytania? W związku z brakiem pytań poprosił o odczytanie projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2016 w Gminie Miedziana Góra. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały wraz z 
załącznikiem. 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 15 
radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy 
podjęła Uchwałę Nr XIV/111/15 wraz z załącznikiem(stanowi załącznik nr 17 do protokołu). 
 
Ad. 20. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Wspierania Rodziny 2016 – 2018 w Gminie Miedziana Góra był omówiony na 
posiedzeniach komisji, czy są pytania? W związku z brakiem pytań poprosił o odczytanie projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Wspierania Rodziny 2016 – 2018 w Gminie Miedziana Góra. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały wraz z 
załącznikiem. 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 15 
radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy 
podjęła Uchwałę Nr XIV/112/15 wraz z załącznikiem (stanowi załącznik nr 18 do protokołu). 
  
Ad. 21. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar przemocy w Rodzinie na 
lata 2016 – 2020 był omówiony na posiedzeniach komisji, czy są pytania? W związku z brakiem pytań 
poprosił o odczytanie projektu uchwały. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar przemocy w Rodzinie na 
lata 2016 – 2020. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały wraz z 
załącznikiem. 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 15 
radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 6 głosów „wstrzymujących się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy 
podjęła Uchwałę Nr XIV/113/15 wraz z załącznikiem (stanowi załącznik nr 19 do protokołu). 
  
Ad. 22. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  podziękował za konstruktywne podejście do budżetu gminy na 2016 rok. 
Nie wszystkich on zadowala, ale jest potrzebny do realizacji zadań w 2016 r. Najważniejszą sprawą jest 
kanalizacja i drogi, są też tematy mniej ważne, ale bardzo istotne i na te obszary przeznaczono mniejsze 
środki. Liczy na dobrą współpracę w 2016 roku i realizację planowanych zamierzeń. Podziękował za 
uchwalenie budżetu gminy na 2016 rok. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk podziękował Sołtysom, Radnym, Wójtowi, 
pracownikom Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych gminy za współpracę w 2015 roku, był to 
pierwszy rok działalności Rady Gminy nowej kadencji 2014 – 2018. Wyraził nadzieję na dalszą dobra 
współpracę. 
 
Ad. 23. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk spytał, czy radni składają interpelacje pisemne? 
   W związku z brakiem interpelacji pisemnych przystąpiono do dalszej części obrad. 
 
Ad. 24. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło – wiadomo, że nie wystarcza na wszystko pieniędzy. 
Podobno Gmina zrezygnowała z kwoty 100 tys. zł przy budowie ul. Ekologicznej w Kostomłotach Drugich, 
czy to jest prawda? 
Kier. ref. IGPOS Wojciech Płaza powiedział, że nie wykorzystano kwoty 100 tys. zł z dofinansowania 
otrzymanego na rozbudowę oczyszczalni ścieków. Niewiele może powiedzieć, bo jak rozpoczął pracę w 
Urzędzie Gminy to było już po rozstrzygnięciu przetargu na tą inwestycję, nie miał wpływu na to, że 
pominięto fragment drogi od ul. Górnej do ul. Gajowej. Decyzję w tej sprawie podejmował Zastępca Wójta 
Jarosław Wałek. Coś więciej moze powie Pan Zdzisław Zapała albo Pani Mariola Jarubas. 
Kier. ref. FSiRG Mariola Jarubas omówiła procedurę związaną z pozyskaniem dotacji celowej w ramach 
programów finansowanych z udziałem środków europejskich na realizację inwestycji pn. „Budowa systemu 
kanalizacji sanitarnej w Gminie Miedziana Góra Etap III zad. 4 Kostomłoty I i II, rozbudowa oczyszczalni 
ścieków.” W wyniku ogłaszanych przetargów powstawały oszczędności i występowano kilkakrotnie do 
Urzędu Marszałkowskiego o rozszerzenie zadań i otrzymywał zgodę. Nie podano długości tej drogi, bo nie 
znała jej długości. Rozliczyć dotację trzeba było w terminie. Zastępca Wójta Jarosław Wałek zdecydował, że 
robimy bez tych dróg i te pieniądze nie wykorzystano, bo nie przedstawiono rachunków. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  powiedział, że inwestycję nadzorował Zastępca Wójta i dowiedział się po 
fakcie, że nie wykorzystano 100 tys. zł. i nie zrobiono pewnego odcinka drogi. 
Kier. ZGK Zdzisław Zapała  – decyzja była Zastępcy Wójta Jarosława Wałka, bo muszą być oszczędności, 
podczas rozmowy był obecny też Pan Płaza i nie mieli wpływu na zmianę tej decyzji. 
Radny Marcin Karczewski spytał, jaki jest termin zakończenia budowy chodnika w Porzeczu? W Bobrzy 
jest dużo awarii na wodociągu, czy jest szansa przyspieszenia wymiany rur? 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  powiedział m.in. budowę chodnika w Porzeczu nadzoruje Powiatowy 
Zarząd Dróg, w umowie zapisano zakończenie robótna 31.12.2015 r. Firma okazała się słaba i nie wywiązała 
się z warunków umowy. Jest to sprawa drażniąca, bo postępy robót nie są zadawalające. Wykonano ok. 30 % 
długości chodnika. Firma zwróciła się z pismem o przedłużenie terminu tłumacząc się warunkami 
pogodowymi, a wiadomo pogoda jest sprzyjająca. Nie przedłużono terminu zakończenia inwestycji i będą 
naliczane kary umowne. 
Kier. ZGK Zdzisław Zapała  poinformował, że z dniem 1 stycznia 2016 r. Zakład Gospodarki Komunalnej 
staje się Spółką. Ma prośbę, żeby w dniu 31.12. br. mieszkańcy wstrzymali się z wpłatami w ZGK, można 
płacić bezpośrednio w Banku Spółdzielczym. W ostatnim czasie było kilka awarii na wodociągu w Bobrzy. 
Rury zostały zamówione i wszystko zależne jest od pieniędzy. Omówił problem z położonymi rurami i małą 
ich średnicą. Zamówienie złożono na 200m rur i inne potrzebne materiały, wszystko zależy też od pogody. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek – mieszkańcy mają zastrzeżenia do strony internetowej 
Gminy, za mało jest informacji nt. kanalizacji, o światłowodach, miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego, nie można nic dowiedzieć się co zostało zrobione w bieżącym roku. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  powiedział, ze przygotowania do inwestycji kanalizacji trwają długo i była 
„walka” o odzyskanie dokumentacji projektowej na etap IV zad. 1 do 8 (Tumlin, Miedziana Góra, Ciosowa, 
część Ćmińska). Temat ogłoszenia przetargu na budowę kanalizacji jest na ukończeniu. 
Kier. ref. IGPOS Wojciech Płaza powiedział, że w ciągu roku udało się zamknąć sprawę przejęcia 
dokumentacji i będzie można ogłaszać przetarg. Są prawnicy, którzy potrafili to załatwić. Sprawa ugody jest 
w Sądzie, w lutym 2016 r. będzie ogłoszony przetarg. 
Radny Emil Rutkowski – w imieniu Komisji Inwestycji prosi, żeby były przekazywane takie informacje na 
posiedzeniach komisji.  
Sekretarz Gminy Mirosława Duda powiedziała, że na stronie BIP-u są publikowane informacje o 
przetargach i z tego można wywnioskować działania inwestycyjne. 
Radny Powiatu Zdzisław Zapała powiedział, że Gmina musi skierować pismo do Starostwa Powiatowego 
z prośbą o wykonanie zadań inwestycyjnym na które przeznaczyła środki finansowe w 2016 r. i chce 
wspólnie z Powiatem je wykonać. Będzie miał podstawę, żeby mógł działać i pozyskać pieniądze np. na 
wykonanie remontu chodnika wzdłuż ul. Tumlińskiej czy na inne sprawy. Brak pisma z Gminy 
uniemożliwia takie działania. 
 
Ad. 25. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk – w związku z wyczerpaniem porządku sesji, 
podziękował wszystkim za udział i zakończył XIV sesję Rady Gminy. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Sesja zakończyła się o godz. 14.45. 
 
           Protokolant                          Sekretarz obrad                    Przewodniczący Rady Gminy 
 
          Halina Żelazna                      Wiesław Tokar                           Bogusław Sobczyk 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


